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Vragen vanuit de raad: 
 
Toenamen van zwerfvuil en bijplaatsen van afval bij 
containers/ vuil dumping in Rijswijk. 
 
1: De vraag of het bij u bekend is dat Rijswijk de laatste maanden 
overspoeld is door illegaal vuildumping en het plaatsen van ( grof) 
vuil naast afvalcontainers lijkt ons overbodig. 
 
1: Is er een reden bekend waarom bovengenoemde zaken explosief 
zijn toegenomen in Rijswijk? 
 
2: Zijn er procesverbalen uitgeschreven aan vervuilers? 
 
2a: Zo ja, hoeveel , zo nee waarom niet? 
 
3: zijn de toegezegde sensoren al geplaatst in de afvalcontainers ? 
 
3:Zo ja, zijn de sensoren al in werking gezet, zo nee, waarom niet? 
 
 
 



4: Bij ons zijn de hotspots bekend, daar waar onze fractie ook 
meerdere keren mensen op heterdaad heeft betrapt, helaas had de 
politie geen tijd om direct te komen en verzocht ons het met de 
gemeente contact op te nemen en of de buiten beter app te 
gebruiken hiervoor. 
 
4a. Wat is uw mening over het straatbeeld van de afgelopen 
maanden? 
 
4b: deelt u onze mening dat er drastische maatregelen genomen 
moeten worden ? 
 
Zo nee, waarom niet? 
 
Zo ja, Welke maatregelen gaat u nemen? 
 
  ( bijlage hotspots en een klein topje van de ijsberg aan vervuiling in 
Rijswijk) 
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